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Sak 1/2020 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling er kunngjort på hjemmesida til Lunner Arbeiderparti, på vår Facebook side, 
på mail og sms til medlemmene to ganger. Årsmøtet er også kunngjort i avisa 
Hadeland. 

 
Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes. 

 
Sak 2/2020 Konstituering 

Valg av referent, ordstyrer og 2 protokollunderskrivere 
 
Sak 3/2020 Årsberetninger: 

Styrets årsberetning for 2019 
 
1. Medlemstall   

Pr 31.12.19 var vi 113 medlemmer, hvorav 7 nye registrerte medlemmer. Vi opplevde 
stor interesse for vår politikk i forbindelse med valgkampen, og vil arbeide mer 
målrettet med verving i månedene som kommer.  
 

2. Lokallagets tillitsvalgte i 2019: 
 
2.1 Styret: 
 Leder:    Terje Vestby 
 Nestleder:   Hanne Gabrielsen 
 Sekretær:   Vibeke Engerdalen     
 Kasserer:   Hege Bogfjellmo 
 Fagligpolitisk kontakt: Hans Ivar Gustavsen 
 Kommunikasjonsansvarlig: Nils Erik Mossing  

Styremedlem:   Katrine Fossheim  
Styremedlem:   Harald Tyrdal 
Styremedlem AUF:  Vilde Gjesdal 
1. varamedlem:  Per Høiby 
2. varamedlem:  Renate Michaelsen  
3. varamedlem:  Camilla Fossheim 
4. varamedlem:  Geir André Olsen 

 
Valgkomité:  

   Hans Gustav Bjørnli  
   Renate Michaelsen  
   Elin Skovly 
 
2.2. Fagligpolitisk samarbeidsutvalg (med Fagforbundet) 

Harald Tyrdal, Terje Vestby, Nils Erik Mossing 
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2.3. APs representanter i kommunestyret frem til 10.10.19: 

• Harald Tyrdal   Ordfører 
• Nils Erik Mossing   Gruppeleder AP 
• Renate Michaelsen 
• Martin? 
• Geir André Olsen 
• Hege Bogfjellmo 
• Terje Vestby 
• Hanne Gabrielsen 
• June Bjørkli 
• Vibeke Engerdalen 

Hans Erik Pettersen, Solveig Fossheim, Aage Gjesdal, Aslaug Blyverket og Hans Ivar 
Gustavsen har møtt som vararepresentanter. 
 

2.4. APs representant i formannskapet: 
Leder   Harald Tyrdal 
Medlem  Hege Bogfjellmo 
2. Vara  Hanne Gabrielsen 
3. Vara  June P. Bjørkli 
 

2.5. APs representanter i helse- og omsorgskomiteen: 
Leder  Geir Andre Olsen      
Medlem  Martin Fægri 
2. Vara  Aage Gjesdal 
3. Vara  Renate Michaelsen 
 

2.6. APs representanter i Komite` for klima, infrastruktur, miljøvern og 
eiendom: 
Nestleder Vibeke Engerdalen        
1. Vara  Geir Andre Olsen 
3. Vara  Renate Michaelsen 
5. Vara  Nils Erik Mossing 
 

2.7. APs representanter i oppvekst- og kulturkomiteen: 
Leder   Nils Erik Mossing             
Medlem  June P. Bjørkli 
Medlem  Hanne Gabrielsen 
2. Vara  Martin Fægri 
 

2.8. APs representanter i kontrollutvalget 
Medlem Terje Vestby 
2. Vara  Hans Ludvig Strømnes 
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2.9. APs representanter i kommunestyret 2019-2023: 
Ordfører Harald Tyrdal 
Gruppeleder  Nils Erik Mossing 
   Hanne Gabrielsen 
   Vibeke Engerdalen 
   Geir André Olsen  
   Renate Michaelsen 
   Thor Sparby 
   Olaf Haakenstad 
   Terje Vestby 
   Liv-Jorunn Bogfjellmo Haug  
 

2.10. APs representant i formannskapet: 
Leder   Harald Tyrdal 
Medlem  Hanne Gabrielsen  
Medlem Nils Erik Mossing 
2. Vara  Geir André Olsen 
4. Vara  Renate Michaelsen 
 

2.11. APs representanter i Livsløpsutvalget: 
Leder  Hanne Gabrielsen 
Medlem  Olaf Haakenstad 
Medlem Vibeke Engerdalen 
Vara   Liv-Jorunn Bogfjellmo Haug  
Vara   Thor Sparby 
Vara   Katrine Petra Fossheim 
Vara   Hege Tømmerstigen 
 

2.12. APs representanter i Plan- og utviklingsutvalget 2019-2023 
Nestleder Thor Sparby  
Medlem Renate Michaelsen  
Vara   Geir André Olsen 
Vara   Vibeke Engerdalen   
Vara   Per Høiby 
Vara   Øyvind Brænd 
 

2.13. APs representanter i kontrollutvalget 
Medlem  Terje Vestby 
1. Vara  Beate Gabrielsen 
3. Vara  Mari Lehne Lier 

 
 
 
 
 
3 Lokallagets arbeid i 2019 
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3.1 Generelt 

Det har vært et kommune- og fylkesvalgår, som naturlig nok var preget av forestående 
skifte av regiontilhørighet fra Oppland til Viken. Rent praktisk for oss i Lunner 
Arbeiderparti har dette medført inkludering i Akershus Ap, hvor også vår 
styrerepresentant Nils Erik Mossing er valgt inn i styret. Vi har også innledet et 
nærmere forhold til vårt søsterparti i øst, Nittedal Arbeiderparti som blant annet har 
vært på besøk hos oss i sammenheng med et styremøte. Vi opplever å ha bli tatt godt 
imot og inkludert i Akershus Arbeiderparti og det lover godt for framtiden. 
 
Medlemsmassen har som nevnt vært stabil også dette året, men verving må prioriteres 
framover. Særlig oppleves ungdom som engasjerte og ved skolevalg gjorde 
Arbeiderpartiet det svært godt, slik at det kan være fornuftig å forsøke å rekruttere 
blant de unge. 
 
Av lokalpolitiske saker gleder vi oss over at det nye omsorgssenteret på Harestua 
begynner å ta form. Omsorgsboligene på Roa er bebodd og i bruk som et flott tilskudd 
til en «levende bygd». Kantinen i bygget er sentrum for flerbruk for forskjellige 
arrangementer, som er svært positivt. 
 
Lunner arbeiderparti hadde som «hårete mål» å sikre oss 12 representanter i 
kommunestyret. Vi fikk 10 som vi tross målet bør si oss godt fornøyd med. Særlig 
med tanke på at Arbeiderpartiet generelt hadde en lavere oppslutning enn forventet 
ved dette valget i landet.  
 

 
3.2 Styremøter 

Styret har i 2019 hatt 8 styremøter. 
Kommunevalget har vært et viktig tema for årets møter. Planlegging og gjennomføring 
av valgkamp, og opprettelse av en «politisk CV» som synliggjorde hva vi har oppnådd 
i kommunen de siste 4 årene. 
I tillegg har saken om gjenbruken av gamle LOS vært diskutert i flere møter.  Vi har 
støtt på skjær i sjøen når det gjelder sentrumsutviklingen av Roa, og bruken av 
Frøystad etter en nedslående tilstandsrapport som begrenset bruken av lokalene 
betydelig. Flytting av biblioteket, og midlertidig stengning av bassenget. 
Vi har diskutert at noen har vært engstelige for vår nye regiontilhørighet, og eventuelle 
følger det kan føre til for region «Hadeland». At Innlandet og Viken gjennomfører 
ferie i ulike uker, trekkes fram som eksempel på dette. 
 
Samfunnsplanen har vært tema, og regionalt samarbeid i den forbindelse. 
 
Det har vært gjentatte utfordrende diskusjoner rundt flisfyringsanlegget på Harestua, 
hvor medlemmer i styret har fått krevende henvendelser fra enkelte i lokalsamfunnet 
med mer eller mindre konstruktive tilbakemeldinger og kritiske spørsmål. Dette 
opplever vi har blitt svart saklig og grundig opp fra oss. 
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3.3 Medlemsmøter/andre møter 
          a) Medlemsmøter 

Det har vært gjennomført 3 medlemsmøter i 2019.  
 
Hoda Imad i Viken AP innledet vårt årsmøte 5.2.2019. Hun fokuserte på solidaritet og 
empati som nå mer enn på mange årtier er viktig for å bekjempe økende forskjeller i 
befolkningen som vi ser med borgerlig politikk.  

 
Årets medlemsmøter har blant annet hatt oppe etterbruken av LOS. I tillegg har 
naturlig nok det forestående valget vært tema. I den forbindelse presenterte Harald 
Tyrdal vår politiske CV (viser til Haralds presentasjon), som er betydelig. Presentasjon 
av valgresultat og konstituering ble et naturlig tema i høstens medlemsmøte 
 
Den utfordrende økonomiske situasjonen i kommunen har også vært tema for debatt i 
medlemsmøte. I tillegg Frøystadanlegget etter den nedslående rapporten om bygget 
tilstand ble kjent for oss. Flytting av biblioteket skapte engasjement og forslaget om 
flytting til Rådhuset var en spennende tanke for flere. Imidlertid kunne det av 
bygningstekniske årsaker ikke gjennomføres slik at midlertidig plassering ble bestemt 
å være lokalisert til gamle Søndre Oppdalen skole. 
 
Status omsorgssenter på Harestua har vært tema på medlemsmøtene. Og «Nye veier 
AS» interesse for å eventuelt å ta utvikling av nye RV4 inn i sin portefølje.  
Økning av kommunale gebyrer ble diskutert. 
 
Vi ønsker oss flere deltakere til medlemsmøtene våre for gode og utviklende debatter 
og generelt engasjement i lokalsamfunnet. 
 
 b) Andre møter og valgkamp 
1. Mai 2019 
Tradisjonelt frokostarrangement på Grindvoll. Gudstjeneste i Lunner kirke, 
fellesarrangement i Brandbu med demonstrasjonstog. Ettermiddagsarrangement ved 
omsorgssenteret på Roa med svært godt oppmøte. Tale for dagen ved Viken 
Arbeiderpartiets Tonje Brenna, som sporty tok turen til Hadeland med sitt relativt 
nyfødte barn på armen.  
Nedleggelse av krans på minnesmerket ved ungdomsskolen. Musikalsk innslag av 
Hadeland janitsjar. Appeller ved Hanne Gabrielsen og Vilde Gjesdal (AUF). 
 
Budsjettmøte 
Budsjettkonferanse sammen med Senterpartiet på slutten av året (30.11) på 
Grindvollstua hvor budsjettet ble grundig gjennomgått, og hver stein ble forsøkt 
snudd. Etterfulgt av sosialt arrangement. 

 
Valg 
Årets valgkamp ble gjennomført med stor deltakelse fra flere av våre medlemmer. Fra 
rett over sommeren var vi i gang. Imidlertid så vi at såpass mange valgte å 
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forhåndsstemme at det ved neste valg kan være fornuftig å drive noe mer valgkamp 
også før sommerferien for å fange opp disse. 

 
Valgkamp kick-off 
Vi inviterte alle medlemmer til valgkamp kick-off på Gamleskolen på Harestua, og det 
var god deltakelse. Nils Erik ledet møtet med en gjennomgang av viktige temaer i 
forkant av valgkampen. Hanne Gabrielsen holdt et engasjerende foredrag 
(valgkampskolering) med blant annet ideologi og historie som fokus.   
Anniken Huitfeldt holdt et spennende og inspirerende innlegg om Arbeiderpartiets 
viktige rolle i dagens Norge. 

 
• Vårkampanje; Togaksjon en kald morgen i begynnelsen av mai med servering av 

kaffe, kanelboller og epler til pendlerne. Dette ble svært godt mottatt. 
 

• Stand på «Sagstokkfestivalen»; I forbindelse med valgkampen ble det satt opp 
stand på den populære festivalen i kommunen. Dette var positivt og vi fikk gode 
politiske dialoger med våre velgere i et annerledes miljø. 

 
• Stand hver fredag og lørdag i hele valgkampperioden på Roa, Grua, Lunner 

og Harestua sammen med AUF; Hyggelige møter med folk til inspirerende 
samtaler. Utdeling av roser, vannflasker med logo, brosjyrer, kaffe, sukkertøy og 
frukt. 

 
• Togaksjoner hver torsdag i valgkampperioden på Lunner, Roa, Grua og 

Harestua. Utdeling av kaffe, boller/frukt, brosjyrer til travle pendlere. 
 

• Postkasseaksjon. Vi kjørte rundt med brosjyrer, og informasjonsmateriell to 
ganger i løpet av valgkampen. Tidkrevende men sosialt.  
 

3.4 Informasjonsarbeid 
Lunner Arbeiderparti har egen, åpen hjemmeside https://lunner.arbeiderpartiet.no 
Hjemmesiden, i tillegg til Facebook, er vår viktigste informasjonskanal.  
 
Styret legger mye vekt på at Facebook og hjemmesiden vår skal være aktuell og 
oppdatert, slik at de som ønsker å følge med hva som skjer i Lunner AP kan bruke 
disse som sine fremste informasjonskanaler. 
Informasjon til medlemmer og sympatisører er fortsatt et utviklingsområde og er 
viktig for at vi skal nå flest mulig. I tillegg er det slik at medlemsmøter blir innkalt via 
mail, SMS, og vi annonserer og får omtale av våre møter i avisa Hadeland. Styret  
oppfordrer medlemmene til å sjekke at de har registrert epost og mobilnummer for å 
sikre at de mottar informasjon fra partiet. 

 
3.5 Beretning fra kommunestyregruppa 

Kommunestyret avholdt 8 møter før valget 9.september og 4 etter valget. 
Kommunestyregruppa har avholdt i alt 12 gruppemøter hvor vi tilstreber vi å ha 
grundige drøftinger om sakene som skal til behandling. Det har vært et hektisk år, og 
Kommunestyret har behandlet totalt 173 saker i 2019. 
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Året og representantene har naturligvis vært preget av et det har vært et valgår, men 
har på en god måte klart å balansere begge deler.  
Vi har avholdt et eget budsjettmøte/konferanse på Grindvollstua sammen med SP.  
Kommunestyrerepresentantene sitter også gjennom sitt arbeid i respektive komiteer 
også i forskjellige råd og utvalg. Vi er for eksempel representanter i styringsgruppen 
for LHOS, og i Samarbeidsutvalgene på alle skoler og barnehager. 
Vi opplever at arbeidet i kommunestyre er krevende, men gruppens medlemmer er 
hardtarbeidende og aktive. Vi har et godt, oppbyggende og konstruktivt arbeid i vår 
kommunestyregruppe og i de enkelte utvalg.  
Vi er meget godt fornøyd med valget, som har gitt oss fornyet tillit med fortsatt 10 
representanter. Den nye gruppen er en fin blanding innenfor både erfaring og alder. Vi 
gleder oss til å komme i gang med arbeidet og ser frem til å jobbe sammen i disse 4 
årene.  

 
Forslag til vedtak:  Fremlagte beretningen godkjennes. 

 
Sak 4/2020 Regnskap 2019 
 

Forslag til vedtak: Fremlagte regnskap godkjennes. 
 
Sak 5/2020 Budsjett 2020 
 
           Forslag til vedtak: Fremlagte budsjett godkjennes. 
 
Sak 6/2020 Arbeidsplan for 2020 
 

• Kommunestyregruppa og styret skal diskutere alle større saker før 
kommunestyremøtene 

• Styret i Lunner AP skal ha minimum 8 styremøter i året. 
• Være representert på alle representantskapsmøter i Akershus og Viken AP 
• Det skal avholdes minimum fire medlemsmøter/temamøter. 
• Det skal arbeides målbevisst for å rekruttere nye og aktive medlemmer 
• Synliggjøre Arbeiderpartiets politikk lokalt 
• Medlemspleie i form av informasjon på sosiale medier og temamøter for å skape 

kunnskap om vårt verdisyn og historie. 
• Organisasjonsutvikling 
• Studiearbeid 
• Samarbeid med AP lagene på Hadeland/Nittedal  

 
Forslag til vedtak: Fremlagte forslag til arbeidsplan godkjennes. 
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Sak 7/2020 Innkommende saker/forslag til uttalelser fra Lunner AP 

Det er meldt følgende saker inn til styret:  
- Kommuneøkonomi 
- Vedtaksendringer 
- Ang. prosessen med salg av LOS 
- Bemanning i hjemmetjenesten i Lunner kommune 

 
Sak 8/2020 Valg 

• Nytt styre 
• Revisor 
• Valgkomite 
• Delegater til representantskapsmøter i Akershus og Viken 

 
Avslutning  
 
 


